



# KOPERKASA

KOPERASI KOPERKASA SARAWAK BERHAD

BIL KAMI: KKS/SB/PEN/JPLK/278/04(10)

TARIKH: 7 Februari, 2017

Kepada  
Perwakilan Kawasan 1, 2 dan 3  
(Sila lihat Agihan)

Tuan/Puan

## PER: PENCALONAN PENENTUSAHAN LEMBAGA KOPERASI

Dengan hormatnya dimaklumkan kepada semua Anggota Perwakilan bahawa Mesyuarat Agung Perwakilan Tahunan Koperasi Koperkasa Sarawak Berhad Ke-64 dicadangkan akan diadakan pada **13 Mei, 2017 (Sabtu)**. Tempat akan ditetapkan kemudian.

2. Sehubungan dengan itu, salah satu daripada agenda mesyuarat adalah memilih Anggota Lembaga Koperasi. Anggota Perwakilan yang akan dan hendak turut serta untuk mencalonkan diri dalam pemilihan jawatan Anggota Lembaga dikehendaki mengikut Penentusahan Suruhanjaya Koperasi Malaysia bagi **Pelantikan/Pelantikan Semula Anggota Lembaga Koperasi Di Bawah Subseksyen 43(2) Akta Koperasi 1993 dan GP3 iaitu Garis Panduan Pelantikan Atau Pelantikan Semula Anggota Lembaga (Pindaan) 2012**.

Tuan/puan dikehendaki mengisi dan menghantar borang pencalonan penentusahan, iaitu **borang SKM/BP, SKM/TAP/KEW dan Laporan CCRIS** dalam **2 salinan** dengan tandatangan asal dan **Laporan Carian Kebankrapan (Jabatan Insolvensi Malaysia)** dikemukakan kepada Pengerusi Jawatankuasa Penentusahan, Koperasi Koperkasa Sarawak Berhad sebelum atau pada hari **Isnin 13 Februari, 2017**.

3. Bagi anggota perwakilan yang sudah menjalani proses tersebut pada Mesyuarat Agung tahunan yang lepas dan telah lulus tapisan proses penentusahan baru tidak diperlukan. Kelulusan tersebut masih sah dan boleh digunakan selama 3 tahun. Sila sertakan surat kelulusan tersebut.

Borang-borang tersebut boleh di muat turun dari laman web [www.koperkasa.com.my](http://www.koperkasa.com.my) atau didapati di Ibu Pejabat dan Pejabat Cawangan Koperasi Koperkasa Sarawak Berhad.

Kerjasama dan perhatian tuan/puan amatlah dihargai.

Sekian, terima kasih.

Yang benar,  
b.p. Koperasi Koperkasa Sarawak Berhad

"KESETIAAN ANGGOTA KETEGUHAN KOPERASI"

(HAJI RUMI BIN LEN AMN,PPN, ABK,PPT,BBS,PPS)  
Setiausaha

s.k Pengarah  
Suruhanjaya Koperasi Malaysia, Cawangan Sarawak

*Please quote our reference when replying*